
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 10.06.24 
Styremøte i NJFF Vestfold, onsdag 10.06.24, kl. 18.00-21.00 på Dolvebu. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Jan Dalen, Kim Karlsen, Jan Thore Nalum, Marie Wæraas, Mari Galåen, Christin Andresen 

Forfall: Kai Fjellhegn, Ove Lersveen, Håkon Torsvik 

Referent: Øystein Cock Rønning 

Medlemstall: 01.06.23: 4367. 01.06.24: 4455 (betalt).  
Økonomisk status pr 11.04.2024: Driftskonto: Kr. 116 180,26 

Sparekonto: Kr. 1 735 408,86 
Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 

gjennomføring 
37/24 Gjennomgang av forrige protokoller 

Sak 34/24 Aktivtetsfondmidler er utbetalt 
Sak 35/24 Høringer solcelleanlegg ført opp som ny sak 
under. 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 
 

Alle 
 

38/24 
 

Økonomisk gjennomgang: 
Gjennomgang av april-mai. Alle summer er innafor 
normalt og budsjett. Årsmøtet ble rimeligere enn 
budsjettert. Aktivitetsfondsmidler er utbetalt. 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 

Kasserer 
 
 

39/24 Orienteringssaker: 
• Familiecampen 

Nytt planleggingsmøte så snart det passer for 
alle. Foreløpig bra med påmeldinger. Fått god 
reklame i Sandefjords Blad og NRK. Sende ny 
påminnelse til lokalforeningene. Kim reiser til 
ungdomsledersamling neste helg. 

• Nytt fra Fiskekontakten: 
Forespørsel om hjelp til å bli kvitt gjedde i 
Brydedammen (Sandefjord), eget skriv. 
Ny samling for fiskekontakter planlegges, samt 
nytt EL-fiske kurs til høsten. 

• Brosjyre 
Møte med UTD 18.juni (endres til kveldstid). 

• Planlagte aktiviteter kvinnekontakt 
Jaktfeltkurs planlegges til høsten (ett eller to). 
Planlegger «fisketreff» for alle kvinnekontaktene. 

• Planlagte aktiviteter jaktkontakt 

 
Kim 
 
 
 
 
 
Håkon 
 
 
 
 
Jan 
 
Christin 
 
 
Mari 



side 2 

Samling med alle kontaktene (ungdom, kvinner, 
fiske, jakt) samlet?  

 
Vedtak: 
Orienteringer tas til etterretning 

40/24 Høringer solcelleanlegg Vestfold 
Styret gjennomgår status siden sist. Eget skriv (forslag) fra 
Jan Thore gjennomgås. 
 
Vedtak: 
Styret er enig i forslaget fra Jan Thore. Jan Thore sjekker 
opp med forbundet sentralt om vi bør sende et svar hver, 
eller samlet (region og Brunlanes JFF). Svarfrist 1.juli. 

Alle 
 
 
 
 
 
 

41/24 Anmodning om innspill til ny motorferdsellov: 
Vi har mottatt anmodning om innspill, med så kort frist at 
vi ikke har tid til å involvere lokallagene på nåværende 
tidspunkt. Det blir viktigere å behandle saken når vi skal 
svare på høringsforslag senere. 
 
Vedtak: 
Sendes ut til foreningene med anbefaling at de eventuelt 
sender innspill direkte (rekker ikke å behandles av 
regionlaget innen fristen). 

Alle 
 
 
 
 

42/24 Ferdselåret prosjektet, Vestfold Fylkeskommune. 

Beskrevet i egen mail. 

Vedtak: 

Forespørsel fra Vestfold Fylkeskommune v/Kristian 
Ingedal videresendes til lokalforeningene der vi ber om 
svar på de spørsmål som foreligger. Svar sendes tilbake til 
Regionsekretæren med svarfrist 20. august. Regionlaget 
sammenstiller svar og sender til Fylkeskommunen innen 
fristen. 

 

   
   
   
   

43/24 
 

Eventuelt: 
Søknad om støtte til privatperson om deltakelse i Nordisk 
Mesterskap i Nordisk Jaktskyting (kom i dag). Er ikke i tråd 
med regionlagets oppgaver eller budsjett, innvilges ikke. 

 

   

   

   
 

Styremøtedatoer: 12.juni, 21.aug, 16.okt, 11.des, 8.jan, 19.feb, 5.mars. 



side 3 

Årsmøte dato: 21-22.mars 2025 

Delegatmøte 30.okt 

Landsmøte 15-17.nov 

 


